

## **Protokoll fört vid styrelsemöte med Envikens IF 8/5-23**

Närvaro: Lars-Åke Wågemark, Mattias Forsberg, Michaela Gnojek, Tommy Back, Edvin Andersmats, Patrik Staffansson.

### **Föregående protokoll (årsmöte 17/4)**

- Ny styrelse fastställdes.
- Nya medlemsavgifter infördes (familj: 400kr, vuxen: 200kr, barn/ungdom: 100kr).
- De nya stadgarna godkändes.
- Nytt klädavtal föreslogs.
- Ny logga föreslogs och kommer att presenteras på höstmötet 2023.

### **Föregående protokoll (styrelsemöte 3/4)**

- Anita Andersmats sammanfattade årets skidspel. Till nästa år behövs fler åtgärder för att få in mer folk, ex. tidigt göra utskick till medlemmar, och göra listor som dessa får fylla i med vilka tider de kan närvara. Minst en person per sektion får ta ansvaret för dessa utskick och listor.
- Alla serier i innebandyn slutspelade med överlag väldigt bra resultat. Även cuper har genomförts.
- Gymmets löpband trasigt och kommer att lagas.
- Det lyfts att behov finns att diskutera med kioskansvariga vilka rutiner som ska skrivas in i "kioskpärmen" inför nästa säsong.
- Att höja pris på sponsorskyltar röstas ned av styrelsen, men istället ska fokus läggas på att få upp fler skyltar.
- Inför Enviksdagen ska 2st vepor införskaffas, samt en "info-folder"/pizzameny skapas.
- Kontakt skulle tas med Dalarnas försäkringsbolag för att kontrollera hur försäkringar täcks för medlemmar som inte har spelarlicenser (innebandy och fotboll).

## Valberedningen

Jessica Davidsson är nu ensam i valberedningen, och styrelsen har som läxa att jaga minst en extra medlem då det behövs.

## Rapport från sektionerna

### Fotboll:

- Registerutdrag behöver förnyas till sommaren.
- 3 lag ska ha ett möte för att försöka få in fler ledare till lagen.

## Ekonomisk rapport

På kontot: 351 396kr. Disponibelt belopp 54 471kr.

Styrelsen diskuterar kostnaden för snöröjningen till Länsberget (27 000kr). Med så stora kostnader går inte kalkylen ihop för att kunna motivera att ha kvar de skidspåren. Till nästa möte; fråga skidsektionen om det finns någon plan för att kunna förbättra detta. Tex dra skidspår runt Björktjärn.

## Garageprojektet

En kalkyl för projektet efterfrågas. Den finns och har tex redovisats för styrelsen tidigare, samt för Länstyrelsen för att få bidraget på 600 000kr.

Det fattas idag 150 000kr hos EIF för att nå den totala budgeten (866 000kr). Denna summa har man sökt bidrag från kommunen för (som ska beslutas i maj), men detta är inte beslutat ännu även om det ser positivt ut. Pga tidsnöd vill dock projektgruppen sätta igång så snart som möjligt, då pengarna från Länsstyrelsen "brinner inne" i slutet av september om de inte används. Projektgruppens förslag är att man kör igång trots att kommunens bidrag inte kommer in. Får man inte detta bidrag så kommer projektet avbrytas när pengarna är slut och återupptas när pengar finns. "Föreningen ska inte behöva gå in med pengar". Det lyfts också att detta förstås är till stor fördel för hanteringen av hockeyplan, skidspår osv, och är ett stort lyft. Det är tex en förutsättning för att ismaskinen ska kunna användas.

Mötet diskuterar hur garaget ska förvaltas i framtiden, och av vem. Skidsektionen och "spolgruppen" föreslås, men även en dedikerad sektion diskuteras ("Skötselsektion").

Det lyfts att det är viktigt att man i framtiden, när projektet är utfört, kontinuerligt håller koll på ekonomiska risker och prognoser kring underhåll av byggnaden. Detta för att det inte ska uppstå några oväntade utgifter.

Närvarande styrelsemedlemmar beslutar att godkänna att garageprojektet kan sättas igång.

## Klädavtal

Beslut tas att ingå avtalet med Klubbhuset för inköp av kläder till föreningen.

## Lån/hyra av konferensrummet

För skolklasser (och självfallet inom föreningens aktiviteter) får konferensrummet lånas utan att krav på att betala så länge man bokar tid. För andra finns en kostnad (står på hemsidan).

## Skidspelen

Det har inkommit ett brev från Skidspelsföreningen som frågar huruvuda EIF vill åta sig fler arbetsuppgifter på nästa årets Skidspelstävlingar. Styrelsen föreslår att vi tackar nej till detta då vi knappt mäktar med det vi har idag. Men vi måste bli bättre på att nå ut till föräldrar (se föregående

styrelseprotokoll för förslag). Anna Olars erbjuder sig att närvara på föräldramöten för att utbilda. Det är även viktigt att vi tydliggör för föräldrar vad som förväntas när man anmäler sina barn till idrottsaktiviteter i föreningen när det kommer till arbete som ska utföras.

### **Hallen AB**

Klätterväggen är snart reparerad och besiktigad.

### **Enviksdagen**

Representanter från styrelsen kommer att närvara i Envikens IFs monter under hela dagen.

Beach-flaggor inköpta. Broschyrer är på gång.

Patrik fixar ett "styrkeprov" där personer som kommer till montern kan få gissa hur mycket en (dold) vikt väger. Priser ska även fixas till de som gissar närmast (gymkort mm).

### **Stadgarna**

De nya stadgarna fastställdes på årsmötet. Tommy mailar den bearbetade versionen till Anna för publicering på laget.se.

### **Försäkringar**

Tommy fixar skyltar som kan sättas upp vid de ställen där aktiviteter kan utföras som inte täcks av försäkringar via tex spelarlicenser. Text (tillsammans med Envikens IF:s logga): "All aktivitetet sker på egen risk."

**Nästa möte:** Måndag 12/6-23 kl 19:00.

Edvin Andersmats